
Nuorisovaltuuston aloite pysäköintipaikkojen lisäämisestä koulukeskuksen ympäristöön

Nuorisovaltuuston oppilaille suunnatun kyselyn tuloksissa nousi esiin toive mopojen
sekä autojen pysäköintipaikkojen lisäämisestä koulukeskuksen ympäristöön.
Nuorisovaltuusto toteaa, että pysäköintipaikkojen lisäämiselle olisi tarve, ja että asiaa
viedään eteenpäin. Nykyiset parkkipaikat ovat liian pieniä ajoneuvojen kasvaneelle
määrälle, ja mopoparkin pinta on huono, aiheuttaen mopojen kaatuilemista. Lisäksi olisi
suotavaa, että mopoparkki päällystettäisiin asfaltilla tasoittamaan pinta.
Nuorisovaltuusto on valmis osallistumaan suunnitteluun.

Savitaipaleen viher- ja liikunta-aluevastaava Tarmo Hellströmin kanssa 19.3.2024 käydyn
keskustelun perusteella on todettu, että koulukeskuksen ympäristössä on tilaa tehdä
laajennuksia olemassa oleviin pysäköintipaikkoihin.
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